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Interpelacja

W związku z dobiegaj4cym się zakoirczeniem przebudouvy drogi Kozakowickiej w

Kozakowicach, zauwuŻyłem, ie brak jest chodników w najniebezpieczriejszym miejscu,

jakim jest odcinek drogi po stronie Gm. Ustronia do granicy zKozakowicami, tj. ok. 100 m

orazbrak oświetlenia od drogi dwupasmowej do ul. Dra A. Cinciały.

Chciałbym nadmieniÓ, Że w poprzedniej kadencji zapewniano nas, Że chodnik i

oświetlenie będzie na caĘm odcinku, po stronie Gminy Ustronia do drogi dwupasmowej jest

to nea|izowane' natomiast drugi odcinek nie, myślę ie będzie to zrobione ale na dzieil

dzisiejszy wskazuje na to, Że nie. Proszę o udzielenie odpowiedzi.
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